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MINISTARSTVO ODR21VdclS^SoJA

SKUPSTINA CRNE GORE

n/r Ivanu Brajovicu, predsjedniku

PODGORICA

Predmet; Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Skupstine Crne Gore, Alexandra
Damjanovica

Poslanik Skupstine Cme Gore, Aleksandar Damjanovic, postavio je Ministarstvu odrzivog
razvoja i turizma sljedece

POSLANICKO PITANJE

"Da 11 je aktueini tenderski postupak u kome je Vlada odabrala tzv. strateskog
investitora za upravljanje "Ulcinjskom rivijerom" a.d, kompanijom u vecinskom
drzavnom vlasnistvu, svojevrsna predigra, odnono priprema za privatizaciju Ada
Bojane, na slican nacin 1 sa istim partnerom, 1 da li se priprema i privatizacija
"Budvanske rivijere", a.d., po drugacijem modelu, ali takode sa unaprljed poznatlm
partnerom (partnerima), od kojih pojedini posjeduju manjinski vlasnicki udio u
"Budvanskoj rivijeri", a.d?"

Na postavljeno poslanicko pitanje, Ministarstvo odrzivog razvoja i turizma daje,sljeded

ODGOVOR

Postupak privatizacija HTP "Ulcinjska rlvljera" AD, Ulcinj, kroz model javnoprivatnog
partnerstva - davanjem u dugorocni zakup, sproveden je u skladu sa Odlukom o planu
privatizacija za 2017. godinu, koji je pripremljen na osnovu predloga ministarstava, drzavnih
fondova, kao i tenderskih komisija Savjeta i sadrzi ciljeve privatizacije, metode privatizacija
(dugorocni zakup, prodaja akcija, kombinovani model, prodaja imovine itd.), pregled
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privrednih drustava sa brojem i vlasnickom strukturom akcija koje ce se privatizovati u
svakom privrednom drustvu, kao i pregled lokaliteta koji ce se turisticki valorizovati.

Cjelokupan tenderski postupak sprovela je Tenderska komisija za valorizaciju turistickih
lokaliteta, nakon sto je HTP "Ulcinjska rivijera" AD, Ulcinj prenijeJa na Savjet za privatizaciju i
kapitalne projekte nadleznost za sprovodenje postupka, u skladu sa Zakonom o drzavnoj
imovini i Uredbom o prodaji i davanju u zakup stvari u drzavnoj imovini.

Vazno je napomenuti da taj postupak u prvoj fazi obuhvata pripremu tenderske
dokumentacije, koja je u ovom slucaju ukljucivala i izradu cost benefit analize, kako bi se doslo
do komercijalnih elementa u tenderskoj dokumentaciji i postavili uslovi i kriterijumi za izbor
najboljeg ponudaca. Na taj nacin smo dobili kredibilnog partnera koji de obezbijediti
investicije od oko 32 mil. eura u narednih 10 godina, u rekonstrukciju hotela Olimpik i Belvi
do nivoa kvaliteta hotela od 4*, pri cemu svi objekti, bazeni 1 F&B spotovi ukljucujuci i
novoizgradene hotelske kapacitete, ostaju u vlasnistvu Ulcinjske rivijere (iako treba da ih
izgradi investitor). Takode, svaka obaveza investitora ce biti pracena na dnevnoj bazi od
strane renomiranih kontrolora, a neizvrsenje ili propustanje izvrsenja obaveza ima
odgovarajudu raskidnu klauzulu, u korist HTP "Ulcinjske rivijere" i diiave Cme Gore.

Navedeni postupak ce se sprovesti i za slucaj turisticke valorizacije Ade Bojane, u skladu sa
navedenim Zakonom i podzakonskim aktima.

Sto se tice HG "Budvanske rivijere" AD Budva, takode je postupak privatizacije odreden
Odlukora 0 planu privatizacije za 2017. godine, po metodi i nacinu privatizacije koji
podrazumljeva prodaju akcija i imovine putem javnog tendera. Predmet planiranog tendera je
prodaja 58,7334% kapitala akcionarskog drustva ove kompanije, nakon restrukturiranja,
izrazenog kroz 4.763.730 akcija, koji cini sljedeca struktura kapitala: 41,64% kapitala u
svojini Vlade, 12,82% kapitala u svojini Fonda za penzijsko i invalidsko osiguranje Crne Gore,
4,27% kapitala u svojini Zavoda za zaposljavanje Crne Gore, Stratex grupa 15,23 %, Aik banka
15,23%, fizicka lica 1manji broj pravnih lica 10,80 %.

Ukupan akcionarski kapital Drustva iznosi 80.897.156,00€. Ukupan kapital HG "Budvanska
rivijera" utvrden na 31.12.2016. godine iznosio je 172.262.744,00€.

Tokom 2015. godine Odbor direktora HG "Budvanska rivijera" AD donio je Odluku o izradi
Elaborata o restrukturiranju Drustva. Elaborat je razradio dvije opcije i dva modela podjele
akcija akcionarima postojeceg Drustva, ali se bazirao na postojecem i tek usvojenom
Elaboratu o reprocjeni kapitala, o 2emu ste detaljnije informisani u odgovoru na Vase pitanje
upuceno dopisom od 21.09.2017. godine.

Nakon sto se Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte, na sjednici od 19. juna 2017. godine,
upoznao sa Informacijom o dosadasnjim aktivnostima na restrukturiranju HG "Budvanske
rivijere" AD i s tim u vezi donio zakljucke koji ukazuju da je u cilju buduce segmentacije i
privatizacije drustva neophodno uraditi novu procjenu kapitala, sa tacno odredenom
namjenom, kao i novi Elaborat o restrukturiranju, Odbor direktora ove kompanije donio je
Odluku kojom je pokrenuo proceduru pribavljanja ponuda za izradu procjene vrijednosti
kapitala Drustva.

Poziv za dostavljanje ponuda dostavljen je privrednim drustvima i pravnim licima
licenciranim za procjenu trzisne vrijednosti cjelokupne imovine kompanije. Komisija za
otvaranje i vrednovanje ponuda je na sjednici od 16.10.2017. godine konstatovala da su



pristigle tri ponude. Nakon izvrSenog vrednovanja ponuda [18.10.20170, Komisija je izvrsila
rangiranje istih i predlozila Odboru direktora da prihvati ponudu "PricewaterhouseCoopers
Consalting" d.o.o, sto je Odbor direktora potvrdio dono§enje Odiuke o prihvatanju ponude, na
sjednici od 20.10.2017. godine.
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